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Abstract (en)
The mechanism has indicators to which a portion of numerals of days of a month is affixed. An upper disk (1), an intermediate disk (2) and a lower
disk (3) of the indicators are respectively, divided into eleven sectors. A control movement (15) fitted with a calendar day wheel (16) is arranged to
mesh with star wheels (12-14) to drive the upper disk while the other discs remain stationary, to drive the intermediate disk when the upper disk runs
through all numerals (4) of the upper disk and to drive the lower disk when the intermediate disk runs through numerals (6) of the intermediate disk.

Abstract (fr)
La grande date comporte trois disques indicateurs superposés (1, 2, 3). Le disque inférieur (3) porte onze chiffres (8) et les disques supérieur (1)
et intermédiaire (2) portent chacun dix chiffres (4, 6) et une fenêtre (5, 7). Chacun des disques est solidaire d'une étoile (12, 13, 14) à canon (9,
10, 11). Les étoiles à canon sont entraînées de manière sélective par un mobile de commande 15 comportant trois secteurs dentés (19, 18, 17)
solidaires d'une roue de quantième (16) progressant d'un pas par jour.
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